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KREDSSTYRELSESMØDE på Kredskontoret onsdag den 14. august 2024 - kl. 10.30 – 13.30  

 

DAGSORDEN: 

 

1. Godkendelse af referat. 
• Referat 120624 

 

2. Meddelelser/gensidig orientering 

• Tidspunkt for KS møder 

• HovedMED 

• Kvartalsmøde VL/AK 

• Erfaringsopsamling 19-20/8 

• Faglig Klub 

• Møde med nyansatte medlemmer 

• Møde vedr. løn i Autismetilbud 

• UBF 5/8 Referat 

 

 

3. Regnskab halvår 

 

 

4. Opdatering af kredsens arbejdsmiljøpolitik v. 

Kåre  
• Arbejdsmiljøpolitik 

 

 

5. Det kommunale budget 

 

6. Punkter til kommende møder 
• Håndtering af opsparet frihed (OK24) 

• Registrering af arbejdstid TR nyt nr. 3 - April 

2024 

 

 

7. Evt. 

 

Referent: Karsten 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1: godkendt 

 

2: ks-møder starter fremover 10.10.  

Kredskalenderen er opdateret. 

D. 12.8. var der møde mellem økonomiudval-

get og Hovedudvalget. Direktionen indstiller, 

at der ikke skal udarbejdes besparelsesblokke 

til budget 2025. Det bakker økonomiudvalget 

op om. Det er glædeligt. 

 

Der blev afholdt kvartalsmøde med ny skole-

chef: Espen Fossar Andersen, to nye repræ-

sentanter for skolelederne: Thomas og Lone 

fra Tommerup/Tallerup og Simon og Karsten. 

Der var gode samtaler, bl.a. om spørgeguiden 

til evalueringen af skoleåret 23-24 i A20-regi, 

samt vilkår ved prøveafviklingen. 

 

Der er aftalt program for de to dage, hvor Es-

pen og Simon sammen kører rundt på sko-

lerne til samtaler med skoleleder/TR. 

 

Simon har deltaget i faglig klub på Tommerup 

Skole vedr. tr-rollen. Simon kommer gerne 

som deltager i jeres lokale faglig klub-møder. 

 

Simon kommer ud til møder med nyansatte 

lærere, hvis TR inviterer. 

 

Vi spørger tr til hvordan man håndterer mulig-

hederne for nedsættelse af undervisningstiden 

efter §16. 

 

Vi har bedt om et møde vedr. lønniveauet i 

autisme-klasserne. 

 

Møde i UBF: der er lavet en opretning af de 

manglende tildelinger til Pilehaveskolen for 

de sidste elever. Det finansieres ved fjernelse 

af tilskuddet til ophold på ordblinde-eftersko-

ler. Og MOT-undervisning bliver fremover op 

til et lokalt valg på skolen. 

Der er beskrevet, hvordan eleverne skal vejle-

des over skoleåret. Man skal være opmærk-

som på, hvilke opgaver, der skal løses af sko-

lerne/lærerne. 

 

 

Kredsen undersøger, hvordan der aflønnes for 

deltagelse i skolerejser på 10. klasse centeret. 

 

3: 
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Halvårsregnskabet for 2024 godkendt.  

Det følger det budgetterede, både mht. ind-

tægter og udgifter. 

Bogholderi: Vi er overgået til eletronisk hånd-

tering af bilag. Det er et kommende lovkrav. 

Det betyder, at kasserer fremover skal kon-

trollere bilag via regnskabsprogrammet. Det 

er samtidig formandens pligt at kontrollere at 

bankkonti og regnskab er afstemt én gang om 

måneden. 

 

 

4: Vi opdaterer kredsens arbejdsmiljøpolitik, 

og vi spørger AMR til den lovpligtige uddan-

nelse og løbende opdatering.  

Vi spørger til, hvordan serviceniveauet mht. 

rengøring er bestemt. 

 

5: Det kommunale budget for 2025 sendes nu 

til behandling. Vi har stadig en dagsorden om, 

at skolen i Assens Kommune er underfinan-

sieret. Vi er bl.a. meget opmærksomme på, at 

der skal afsættes midler til prøvehandlinger på 

skolerne til at segregere færre elever. 

 

 

6: se dagsordenspunkter 

 

7: intet. 

 

Referent Karsten 
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